

蓝色经典机械寄包柜防晒防潮、不需专人看管

产品名称	蓝色经典机械寄包柜防晒防潮、不需专人看管
公司名称	上海鸿意实业有限公司
价格	8000.00/台
规格参数	存包柜类型:投币、钥匙式 材质:金属柜 箱数量:3*8
公司地址	中国 上海市徐汇区 上海市徐汇区漕溪路258弄27号2号楼511室 航星商务楼
联系电话	86 021 64285400 13601907820

产品详情

存包柜类型	投币、钥匙式	材质	金属柜
箱数量	3*8	适用场所	超市
品牌	彭勤	型号	HY-JBGMN3824S
外形尺寸	W900*D455*H1790 (mm)	单箱尺寸	W237*D430*H198 (mm)
产品类型	全新		

产品特性：可设定各种硬币和金额，可使用1~3硬币，亦可退币。客人自行寄存，不必专人看管。空间规划，更有效的使用有限空间。尺寸齐全，墙柜功能可搭配装潢使用。柜体：采用1.0mm冷轧钢板制成，表面采用静电粉体涂装，可有效防潮及防晒。管理员钥匙：1.为管理者保管专用。2.主要功能有两个：用于取下投币器；检查柜内物品及更换锁芯。客户钥匙：1.每一套锁有锁心及钥匙各一个，可自由替换。2.客用锁前面更换,操作简单迅速.门弓器：门弓器具自动回复功能，可开关十万次。

型号item	hy-jbgmn3824
外部尺寸external size	w1200*d455*h1790mm
内部尺寸compartment size	w237*d430*h198mm
样式style	24人用 24compartment
自重 wight	120kg

products features:we can adjust all kingds of onins and amount for all your needs.coin operation ranges from 1~3 coins or coin return.operated by customers. no need to be maintained by professional.using space effectively. we have all kinds of size to meet all your needs.lockers can be linked to a wall.body:produced by cold rolled steel sheet of average 1.0mm thickness with enamel paint finishing for special corrosion resistance against dump and solarization.master key:1.it is kept by chief only.2.it has two function,change and check things inside box or change clinfer.customer key:1.one key matches one cylinder.it can be replaced freely.2.customer cylinder can be replaced in

the front of coin lock.easy and faster operation.hinge:automatical return.tested for 100,000 times of opening and closing.

型号item	hy-jbgmn3824
外部尺寸external size	w1200*d455*h1790mm
内部尺寸compartment size	w237*d430*h198mm
样式style	24人用24compartment
自重wight	120kg